壁報論文投稿
Poster Presentation Submission



說明(Introduction)

為促進環境醫學研究之交流討論及發展，本次研討會將邀請與會人員投稿研究壁報論文。與環境荷爾蒙之健康效應、生物監測、臨床檢測及應用、與精準醫療之關聯等相關研究，以及其他與環境醫學議題相關之研究均歡迎投稿。徵得之稿件將以電子壁報型式於會場電子看板展示，並將邀請相關領域專家組成審查小組，評選出前十名之優秀作品頒發論文獎勵。

To promote the development and discussion in the research field of environmental medicine, we invite participants to submit their valuable research for poster presentation in the 2023 ISPEM. The scope of submission include the health impact and biomonitoring of endocrine disrupting chemicals; the relationships between clinical medicine, precision medicine and endocrine disrupting chemicals; and other issues about environmental medicine. The submitted poster will be presented as an e-poster in the symposium and reviewed by a selection committee; poster awards will be granted to the researchers with the top-ten ranked posters. 

投稿日期(Submission Deadline)

2023年2月6日至3月15日(February 6 to March 15, 2023)。

投稿方式(Online Submission)

請至本會網站(https://www.precisionenvironmed.org/)投稿壁報論文，檔名：論文主題-作者姓名-上傳日期。請以PDF格式上傳檔案。

Please submit your research in https://www.precisionenvironmed.org/, file name: research topic-author name-submission date). Please upload your poster file by the PDF format.

海報論文格式(Poster Format)

直式A4, 210 x 297mm (A4, 210 mm x 297 mm, portrait)。

請寫上您的題目、作者及單位。

Please have the title as well as the names (English, Chinese if any) and institutions of all the authors and co-authors.

海報字體(Poster Font)

海報文字建議大小：標題16 pt，作者14 pt，作者機構12 pt，內容12 pt。建議字體：標楷體與Times New Roman；您還是可以選擇喜歡且適當的字體。

We suggest the following font sizes and format for posters: poster title- 16 pt; author names- 14 pt; author affiliation- 12 pt; main text- 12 pt; Times New Roman and 標楷體 are suggested but not restricted.

論文獎勵及口頭報告(Award and Oral Presentation)

傑出獎(三名)：禮券3,000元及獎狀乙張。

Outstanding poster awards (three persons): 3,000 NT and award certificate.

[bookmark: _GoBack]優秀獎(七名)：禮券2,000元及獎狀乙張。

Excellent poster awards (seven persons): 2,000 NT and award certificate.

獲得傑出獎之研究者將受邀於大會議程期間進行15分鐘之口頭報告(包含5分鐘之問答)，並由審查委員進行講評。

The researchers granted the outstanding poster awards will be invited to provide a 15-minute oral presentation in the 2023 ISPEM (including 5-minute Q&A) and the outstanding posters will be commented by the panelists of the selection committee in the symposium.


Poster example (English)

Poster title (16 pt)
Author One 1, 2, Author Two 2, 3, Author Three 2 (14 pt)
1 Divisions, Organization, City, Country, e-mail (12 pt)
2 Department, University, City, Country, e-mail (12 pt)
3 Divisions, Organization, City, Country, e-mail (12 pt)

Introduction:
Methods:
Results: 
Conclusion: 
Keywords: 

12-point Times New Roman, and single line spaced. The poster should state briefly the problem and purpose of the research, the methods, the principal results, and the major conclusions, and should not exceed 450 words.


壁報論文範例 (中文)

壁報論文題目 (16 pt)
作者1 1, 2, 作者2 2, 3, 作者3 2 (14 pt)
1 服務部門/系所, 服務機構/學校, 城市, 國家, e-mail (12 pt)
2服務部門/系所, 服務機構/學校, 城市, 國家, e-mail (12 pt)
3服務部門/系所, 服務機構/學校, 城市, 國家, e-mail (12 pt)

前言:
方法:
結果:
結論:
關鍵字：

壁報論文應簡要說明問題、研究目的、方法、主要結果和主要結論，字數不超過500字。內文字體大小採12 pt，單行間隔，中文字型建議採標楷體，英文及數位字型建議採Times New Roman。
